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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online als
in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en onderscheidt
zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan op het
“maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan de top,
zonder politieke of andere inmenging waardoor onderwerpen
behandeld kunnen worden die elders onvoldoende of helemaal niet aan
bod komen, we bestrijden de corruptie, de incompetentie en het
machtsmisbruik.  Lezers kunnen reageren via de postbus of via e-mail.
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EVER

In januari 2010
is Morsum
Magnificat zich
in Lanaken
komen
vestigen.
Meteen hebben
wij ons bekend gemaakt
bij Wilfried Geraerts,
diensthoofd
communicatie.
Wij stelden na één jaar
vast dat Morsum
Magnificat nooit op de
hoogte werd gebracht
van énige activiteit in
Lanaken. Alleen
collecteurs van allerlei
verenigingen  zijn
regelmatig komen
aanbellen. Is  dit
uitsluiting of
discriminatie? Zelfs hun
eigen reglement lappen
ze daarmee aan hun
laars, lokale
correspondenten zouden
vijf  dagen -art.4- voor
datum van de agenda
van de gemeenteraad op
de hoogte dienen
gebracht. Sinds een
poosje hebben we
Lanaken gewogen en
veel te licht bevonden.

Lanaken koopt ambulance
voor vzw Ambi-Care.

Links naar websites ivm dit artikel

Je moet het allemaal maar kunnen, een flinke
vergoeding vanuit het Vlaams Parlement opstrijken en
een jaar voor de verkiezing als voorzitter van de
gemeenteraad, nog vlug de burgemeesterssjerp pakken
om uiteraard ook daar een flinke duit in de tas te
stoppen, daarvoor moet je Marino Keulen van de Open
-uw zakken,red- Vld heten.

Cafépraat.
Toen Marino Keulen als
minister op 24 april 2008
het zesde rapport Wonen
Vlaanderen voorstelde
had Morsum Magnificat
voor de minister zeer
ernstige informatie en
vragen. Maar glad als
Marino Keulen  -afkomstig
uit het boerengat Kesselt-
is, maakte hij er zich
meteen vanaf met een
kwinkslag “dat is
cafépraat ” waarna hij
zich in bochten wrong om
voor de Vrt camera te
kunnen. Vandaag beseffen
wij, na vijftien maanden
in Lanaken te zijn
gevestigd nóg beter dan
toen dat Marino Keulen
kinderlijke gedragingen
heeft -vandaar zo’n
onnozele reactie-, zich wel
uit alle situaties kan
uitlullen maar in feite van
die -en vele andere-
materie geen jota snapt.
Het énige wat die man
begrijpt is macht en geld.
Het is -zoals de meesten
in de politiek- een wolf in
een schapenvacht.

http://www.morsum-magnificat.be/index.php?option=com_content&task=view&id=1336&Itemid=2

Milquet heeft blijkbaar geen interesse in wat Marino
Keulen ostentatief vertelt, ministers weten immers
wat de waarde is van de woorden van politici op dat
-en ander- niveau

Niet conform.
Toen de auteur van dit
artikel, op zoek naar een
betaalbare woning in
Lanaken terecht kwam,
werd deze geconfronteerd
met identiek dezelfde

problemen als deze welke
aan Marino Keulen vier jaar
geleden in het Vlaams
Parlement werden gemeld
maar totaal onterecht als
cafépraat werden
bestempeld, het ging om

“elektrocutiegevaar in een
huurwoning”. Nog straffer is
dat de verhuurder hier in
Lanaken een Arbeidsrechter
-Em- is. Daarom werd er in
dat kader met Marino
Keulen een afspraak belegd.

meer  p. 2
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foto EVER
meer  p. 3

Gemeenteraad 31 mei 2012

Marino Keulen:
Recent heeft De Lijn
bekend gemaakt dat ze de
snelbussen wil schrappen
en volgens Marino Keulen is
het in dit deel van de
wereld -alsof Lanaken
en omstreken op
wereldvlak énige
betekenis heeft- waar
het openbaar vervoer
eigenlijk maar matig
aanwezig is, zeker  als het
gaat over de verbindingen
met Brussel
aan de ene
kant en
Antwerpen
aan de
andere kant,
maar heel
pover
gesteld. Volgens Marino
Keulen zijn dat snelbussen
met een grote bezetting
ondermeer door studenten
die op zondagavond
richting Leuven trekken. De
bussen zijn variërend van
35 tot met meer dan 50
passagiers bezet, waaruit
Marino Keulen concludeert
dat die busverbindingen
een absoluut noodzakelijke
dienstverlening zijn, de
facto is hij uit puur
electoraal gewin, een
voorstander van het in
stand houden van het
monsterverlies van De Lijn.

Lanaken.
Voor Lanaken zit er een
bijkomend addertje onder
het gras -daar ligt voor
Marino Keulen het
electorale kalf gebonden,
politici vertalen en betalen
immers alles met politieke
munt red.- Die bussen
worden geëxploiteerd door
het Lanakens busbedrijf
Heidebloem gevestigd aan
de Tongersesteenweg,
waarvan Afgevaardigd
Bestuurder Jurgen Gobyn
bij burgemeester Marino
Keulen is komen
aankloppen om te melden
dat acht bestuurders hun
job gaan verliezen. Gobyn
is geen onbekende van het

Conform de akkoorden die in de gemeenteraad werden gemaakt krijgt
de burgemeester als eerste het woord. Aan de gemeenteraad wordt
gevraagd aan degenen die zich daartoe geroepen voelen, na afloop van
deze raad, een motie te ondertekenen tegen de afschaffing van de
snelbussen 168-178-179 in Noord en Oost Limburg waartegen de
Maaslandse gemeenten zich verzetten.

24 agendapunten

.. dáár ligt voor Marino
Keulen het electorale
kalf gebonden..

Lanakens
gemeentebestuur, heeft
belangen in de firma Gobo
dat ook aast op het
spoorproject waaruit het
bedrijf, dat met goedkope
buitenlandse chauffeur
werkt en cabotage in de
hand werkt, daarmee de
wet overtredend, via het
AGB van Lanaken
commercieel voordeel
poogt te halen. Als de
bussen worden geschrapt,

kunnen de
chauffeurs
van
Heidebloem
wellicht bij
Gobo aan
de slag
zodat

“eigen volk” de plaats van
de goedkope chauffeurs uit
het Oostblok kan innemen.
De reden van de
bezorgdheid van
Marino Keulen ligt
hoofdzakelijk in de
electorale belangen.

De bussen als
verkiezingsstof.
Als de bussen
effectief worden
geschrapt, is er voor
De Heidebloem wel
een verminderde
economische
expansie en zijn er acht
jobs in vraag maar is dat
wel zo. Kunnen die
chauffeurs niet bij Gobo
aan de slag? Door de vraag
van de zaakvoerder via
dienstbetoon bij Marino
Keulen, krijgt de zaak
meteen ook een electoraal
tintje. Voor Marino Keulen
kan dat enkele  stemmen
in min of plus  betekenen.
Ook al gaat De Lijn
daarover op 5 juni in een
beperkte openbaar vervoer
commissie samen met
enkele Maaslandse
gemeenten in debat, is
deze motie subtiele maar
pure verkiezings-
propaganda van Marino
Keulen waarvoor hij de
ganse gemeenteraad voor

Ook al gaat De Lijn daarover
op 5 juni in een beperkte
“Openbaar Vervoercommissie”
samen met enkele Maaslandse
gemeenten in debat, is deze
motie een subtiele maar pure
verkiezingspropaganda van
Marino  Keulen

zijn politieke kar spant.  De
Lijn maakt miljoenen
verlies en zal, als zij die
busdiensten schrapt, hoe
spijtig dat ook moge zijn
voor De Heidebloem,
hopelijk niet over een
nacht ijs zijn gegaan.

Vlaams Belang :
Leo Joosten heeft de
politieke spelletjes van
Marino Keulen begrepen,
vindt de motie van Marino
Keulen een prachtig
initiatief en vindt het ook
maar niks dat die bussen
worden afgeschaft. Echter,
Joosten lost meteen een,
weliswaar niet relevant,
schot voor de boeg van de
burgemeester door te
stellen dat er in de eigen
kerkdorpen  reeds
verschillende jaren

geklaagd wordt dat er in
gehuchten als Veltwezelt
en Kesselt ook geen enkele
bus loopt, “.. kan ook
dáár niets aan
veranderen, want ook
dát trekt op niets ..”  legt
Joosten uit,  “..er is
ondermeer geen verbinding
meer tussen Veldwezelt,
Tongeren en tussen
Veltwezelt en Gellik
Tongeren, Gellik
Maasmechelen en daar
wordt niets aan gedaan en
dat is spijtig “.. het had
misschien in dezelfde
vorm gegoten kunnen
worden ..” zegt een
duidelijk geïrriteerde
Joosten. Alhoewel de
opmerking niet relevant
was, pikte Marino Keulen er

toch op in en hij slaagt erin
om de bal in het  Open Vld
spel te houden.

Marino Keulen:
Ik denk dat je de dingen
altijd moet pakken zoals ze
komen, vandaag is dat de
thematiek van de
snelbussen. Het andere
verhaal is er een van De
Lijn die daarin autonoom
is, dat bepaalt de politiek
niet , “.. uw bekommer-
nissen zijn de onze ..”
zegt Marino Keulen !!
Trouwens meteen weet
Marino Keulen te vertellen
dat de bushalte die nu in
de Bessemerstraat ligt per
1 september zal worden
verplaatst naar de parking
aan het ziekenhuis en ook
aan het rusthuis, waar vele
mensen die daar werken
en daar op bezoek komen,
vragende partij zijn.  Het is
Guido Willen die daaraan
verdienste heeft, vermeldt
hij erbij. Keulen voegt er
wel aan toe dat het  vaak
lastig is om met De Lijn om
te gaan, men krijgt daar
vaak geen gehoor en
binnen de gemeentelijke
verbindingen verwijst men
vaak naar de snelbussen.
Marino Keulen heeft
daarover in het Parlement

met De Lijn al
gesproken. Ook hier
weer politieke
propaganda van een
burgemeester die
volop postjes
cumuleert en deze,
zoals blijkt, uiteraard
politiek gebruikt en
misbruikt.

Aankoop
Server.

Het eerste agendapunt
handelde over de aankoop
van een nieuwe Microsoft
SQL Server 2008. Het moet
volgens Lanaken blijken
dat Microsoft voor het type
2000 geen ondersteuning
meer zou geven en daarom
anticipeert Lanaken alvast.
Het is een raming en een
éénmalige investering van
maar eventjes 25.000
euro.  Wij kunnen ons niet
van de indruk ontdoen dat
hier opnieuw goedkeuring
wordt gevraagd voor een
doos van Pandora. Of er
volgens
onderhandelingsprocedure
minstens drie bedrijven

gezien door de bril van Morsum Magnificat
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Links naar websites ivm dit artikel

http://www.element61.be/n/compete.asp?ServiceId=64&gclid=CIjT9f-lsbACFQ8htAodXFejUA

werden
uitgenodigd
is  niet

gezegd. De burgers hebben
daar blijkbaar allemaal geen
zaken mee  en worden op die
manier dom gehouden. Of
bedrijven benadeeld of
bevoordeeld werden is ook
niet geweten.

Afschrijving.
Terwijl het boekhoudkundig
al vele jaren gangbaar is dat,
gezien de razendsnelle
evolutie van -ondermeer-
computers, deze op drie jaar
worden afgeschreven, doet
Lanaken het op vijf jaar. Piet
Van Berkel -N-VA- plaatste
daarover als eerste een
terechte opmerking en stelt
zich ook de vraag waarom
een versie 2008 dient
aangekocht, terwijl er al een
versie 2010 beschikbaar is.
“We gaan ons namens de
CD&V - N-VA onthouden”.

Guido Willen:
Afschrijvingen zijn zo
bepaald en daar kunnen we
niets aan veranderen. Om
tegemoet te komen aan de
opmerking wil voorzitter
Guido Willen de formulering
wijzigen in “de aankoop van
de meest recente versie “.
Maar het zou dan kunnen,
dat het een paar euro
duurder is, maar ik neem
aan dat u ons dat dan niet
ten kwade zal duiden, zegt
Willen.

Leo Joosten: Indien
jullie niet meteen de goede
spullen kopen, zal het niet bij
deze kosten blijven en gaat
ge binnenkort weer
problemen hebben.

Guido Willen:

De verschillen tussen de
edities liggen, naast de
prijs, op het gebied van de
ondersteunde hardware,
schaalbaarheid,
functionaliteit en
gereedschappen.[1] Zo
ondersteunt SQL Server
Express niet meer dan één
CPU en 1 GB aan
geheugen en is de
maximale grootte van een
database 4 GB.

Meer hierover op
onderstaande link

Het college en de schepen
-Baldewijns- zijn bereid om
met de informatici te
overleggen om de laatste
nieuwe versie aan te kopen.

Vera Jans:
De betreffende schepen
Roland Baldewijns komt
tussen en stelt dat er
heel bewust voor een
type 2008 wordt gekozen
omdat deze compatible
zou zijn met 2010, de
voorzitter Guido Willen
zegt “we zullen de meest
recente aanschaffen”.
Vera Jans wil het
amendement goedkeuren
ofwel is er een
onderbouwd dossier  -wat
er duidelijk niet is, red-

Guido Willen:
Ik moet het antwoord
schuldig blijven, ik
vertegenwoordig hier niet
het college maar ben hier
de  voorzitter van de
gemeenteraad, en hij geeft
het woord aan de
burgemeester die in feite
Baldewijns in bescherming
neemt.

Marino Keulen:
Piet Van Berkel heeft daar
vragen over gesteld,
uiteindelijk geeft Roland
perfect als schepen van
informaticia het standpunt
weer zoals het op het CBS
is  gekomen en
goedgekeurd. Volgens Piet
Van Berkel blijken er
recentere versies te zijn en
hij spreekt over het type
2010, sommigen spreken
ondertussen al over het
type 2012, vandaar dat wij
constructief bedoeld
daarom zeggen, het is dat
dossier en punt uit! In deze
hebben wij de specialisten
gevolgd want het is in casu,
betreffende de informatica,
wel specialistenwerk.
Daarom wil Marino Keulen
dat de aankoop van de
recentste versie wordt
goedgekeurd en zegt
daarbij, we doen dat niet
om het dossier op zijn kop
te zetten, maar omdat we
voor een stuk oor hebben
naar de opmerkingen van
Piet Van Berkel -N-VA-. We
kunnen ook zeggen het is
dat dossier en niets anders
waardoor we risico lopen op
een dovemansgesprek,
beschouw dat als een

uitgestoken hand en niet
om ons in een avontuur te
storten, maar gewoon,
moest er iets recenter
beschikbaar zijn, dan wat
de specialisten hebben
voorgesteld aan het college,
willen we die stap zetten en
dit op basis van de vraag
van uw fractiegenoot Piet
Van Berkel, niet meer en
niet minder. Marino Keulen
vindt niet dat het dossier
niet goed is voorbereid,
maar ze zijn hier
overgeleverd aan
specialisten. Dit geeft aan
dat Lanaken niet alleen op
gebied van veiligheid
sukkelt, maar ook op het
gebied van
computersoftwaregebruik.
Marino Keulen vraagt om
het agendapunt met een
amendement goed te
keuren want dit is echt
waar een handreiking die
wij naar u doen, zegt
Marino Keulen  en dit omdat
Piet Van Berkel een
opmerking heeft gemaakt
die niet zó gek klinkt,
misschien wel  “plausibel”
is, niet meer en niet minder.
Als de collega’s niet
akkoord zijn, kunnen ze
klacht neerleggen.

NVDR:
Nadat de burgemeester de
hete kolen voor Baldewijns
uit het vuur haalde en als
machtswellusteling zijn wil
wil doordrukken, wil Willen
de discussie afronden.

Guido Willen vervolgt
en wil weten of er een
akkoord is met het voorstel
van Piet Van Berkel om de
meest recente server die
toepasbaar is aan te kopen
en eventueel de meest
recente versie. We kunnen
eventueel het dossier
uitstellen voor de volgende
gemeenteraad. Ik leg het
amendement voor, stopt de
discussie nu?  De meest
recente server aankopen,
ook Willen vindt het een
uitgestoken hand om in te
gaan op de opmerkingen.

NVDR: Het wordt weer een
kakofonie, iedereen met
een beetje verstand
begrijpt dat hier weer zaken
verzwegen worden, de
toekomst zal het weer
moeten uitwijzen.

Vera Jans wil nog een
advies van de specialisten
op het amendement dat
wordt voorgelegd -meest
recente server aan te
kopen-.

Roland
Baldewijns:
Indien het amendement wat
u voorstelt is zoals het is,
dat de nieuwste versie
compatible is, dan kan ik
mij akkoord verklaren. Ik
geef alleen bevestiging van
wat er in het schepencollege
is geweest, en die ik
besproken heb met de
jongens van  de firma A.
niet meer en niet minder.
Als het niet compatible is
met een nieuwere versie
2003 ga ik mij onthouden.

Piet Van Berkel maakt
nog bijkomend commentaar,
maar is onverstaanbaar, hij
spreekt te stil om zijn
betoog op de persbank te
kunnen horen en spreekt te
ver van de micro, zodat we
er niets van begrepen
hebben.
We nemen aan dat het om
vage en niet  ter zake
doende niet deskundige
uitleg ging. Morsum
Magnificat  zegt daarover “
.. schoenmaker blijf bij
uw leest ..”  Raadslid Piet
Van Berkel is, net als Freddy
Stouten -CD&V-  en Felix
Puts -Open Vld- huisarts,
dus ieder van een andere
politieke partij. Hebben die
artsen niet genoeg aan hun
patiënten dat zij nog aan
politiek kunnen doen? Wij
vragen ons  trouwens af
welke van de twee jobs zij
daardoor verwaarlozen?

NVDR:
Het is duidelijk dat dit
dossier inderdaad niet
onderbouwd is en het op
een oppervlakkige wijze wil
laten goedkeuren. Maar ook
de oppositie is niet op de
hoogte en begeeft zich
eveneens op glad ijs.
Uiteindelijk stemt de N-VA
tegen het agendapunt, maar
gaat  akkoord met het
geamendeerde punt, er
werd hierover ruim een
kwartier gebakkeleid en na
afloop pisten ze met z’n
allen een grote plas en alles
blijft zoals het was.

 meer p. 4



   Morsum Magnificat  14e jaargang  203-03 juni 2012  Gemeenteraad Lanaken  4/5

4 Morsum Magnificat®

re
p

ro
d

u
ce

re
n

 z
o

n
d

e
r 

sc
h

ri
ft

e
li

jk
e
 t

o
e
la

ti
n

g
 v

a
n

 d
e
 u

it
g

e
v
e
r 

is
 v

e
rb

o
d

e
n

 w
w

w
.p

re
ss

co
p

y
ri

g
h

ts
.b

e

van p. 3
Morsum
Magnificat
heeft een

specialist aangesproken
maar die kon aan de hand
van de toelichtingnota geen
fatsoenlijk commentaar
geven. Toch lijkt het bedrag
voor de aankoop van de
SQL en de Exchange Server
wel heel hoog te zijn, de
firma E. heeft het qua
software -Small business
2011 packet-  over een
bedrag van 15.000 euro.
Het is duidelijk dat Lanaken
hier weer haar kunst- en
vliegwerk toont en opdat
buitenstaanders er geen
touw aan vast zouden
kunnen knopen, wordt er
ook maar vage informatie
gegeven, pure misleiding en
“misschien” wel bedrog.

Dure
schoonmaak.
Om enkele gemeentelijke
gebouwen in Lanaken
schoon te maken dienen de
Lanakense
belastingbetalers
voor een periode
van vier jaar
638.229,52 euro
op te hoesten, of
jaarlijks maar
eventjes 159.557
euro. Niemand stelt
zich de vraag of het
uitvoeren van
dergelijke werken in
eigen beheer niet
goedkoper zou zijn.
In dat kader kan het
OCMW mede
tewerkstelling met
toepassing van art.
60,§7 van de
organieke OCMW-
wet de personen die
ze steunt en die daarvoor in
aanmerking komen, aan het
werk zetten.
Raadslid Mark Geurts moet
over dat onderwerp nog wat
leuteren maar voor de rest
geen problemen.

Nieuwe
ziekenwagen
voor
Ambi-Care.

Onder punt 11 en 12 wordt
de overeenkomst en de
aankoop van een
ziekenwagen op de agenda
geplaatst. Naar voorbeeld
van de  busaffaire van De
Lijn, waarvoor Jurgen
Gobyn duidelijk  ten

voordele van zijn
commercieel bedrijf een
knieval is komen maken bij
Marino Keulen, heeft ook
Rony Jamaer van de
Ambulancedienst Lanaken
Maasland, de weg naar de
-gemeentelijke- Bank van
Lanaken gevonden, dit keer
voor de aankoop van een
ziekenwagen.
Marino Keulen :
In de tweede helft van
2011 is Ronny Jamaer
van Ambi-Care -hij zegt
niet cvba of vzw, red-
tijdens een bezoek aan de
gemeente de bezorgde
boodschap komen brengen
dat Ambi-Care  behoefte
had aan een nieuwe
ambulance, echter Ambi-
Care zou krap bij kas
zitten, zodat zij niet in de
mogelijkheid waren om
dat voertuig zelf aan te
kopen. Voor
burgemeester Marino
Keulen lijkt dit, in termen
van veiligheid, iets
essentieel te zijn, vooral

als we denken aan  het
verzekeren van
betrouwbaar
ziekenvervoer. Men is dan
in Lanaken rond de tafel
gaan zitten en een dossier
werd samengesteld dat
nu onder punt 11 en 12
aan de gemeenteraad
wordt voorgelegd.
Volgens Marino Keulen
heeft Lanaken zich goed
geïnformeerd en als
Lanaken die ziekenwagen
aankoopt, blijven zij daar
ook de eigenaar van wat
voor Marino Keulen een
heel belangrijk principe
lijkt te zijn. In het
verleden werden door het
vorige bestuur, aan Ambi-
Care toelagen toegekend
van vijftienduizend euro
per jaar. In dit geval

stellen wij aan Ambi-Care
onder bepaalde
voorwaarden, voor een
periode van acht jaar,
een ziekenwagen ter
beschikking. In de
overeenkomst wordt de
huurprijs bepaald en ook
wie de
omniumverzekering
betaalt, ook wie kosten
van het onderhoud en
buitengewoon onderhoud,
boetes e.d.m. betaalt
wordt allemaal in de
overeenkomst bepaald.
Brandweer.
Marino Keulen vindt dat
het voor de gemeente
interessant is en trekt ter
verdediging van dit
dossier een parallel met
de nieuwe voorpost van
de brandweer waarover
sommigen vragen “moet
dat”. Maar volgens Marino
Keulen -en we weten wat
we van die man mogen
geloven, red- zijn daarover
niets anders dan
positieve geluiden te

horen. Zo heeft de
burgemeester toevallig op
31 mei 2012 nog naar
kapitein Jurgen Pass
gebeld en daar venomen
dat men sinds begin dit
jaar vanuit de
brandweerpost
ondertussen al 136 keer
is uitgerukt om binnen de
gemeente en in de
buurgemeenten  hulp te
bieden in het geval dat
mensen beroep doen op
de brandweer .

NVDR.
We kunnen alleen maar
vaststellen dat Marino
Keulen, wat de activiteiten
van de brandweer betreft,
hier een litanie voorleest
die, wat de echte
interventies betreft, niets

zegt, integendeel, na analyse
wel eens ontnuchterend zou
kunnen werken. De
brandweervoorpost van
Lanaken was op 31 mei
2012 welgeteld 180 dagen
geopend, als zij 136 keer
zijn uitgerukt, dan zou de
burgemeester
volledigheidshalve hebben
moeten weergeven hoeveel
keer daarvan de brandweer
effectief hulp heeft geboden.
Uit onderzoek van Morsum
Magnificat blijkt dat in meer
dan de helft van de
oproepen er niet eens moet
worden tussengekomen en
dat oproepen, nadat de
brandweer is vertrokken,
vaak geannuleerd worden of
dat bij aankomst de
zogenaamd geknelde, al uit
het voertuig is of de brand
reeds geblust etc. Dan zijn
er ook nog valse oproepen
vanuit openbare
telefooncellen waarvoor
quasi nooit een onderzoek
wordt gevoerd.

Marino Keulen:
Herhaaldelijk citeert
de burgemeester het
cijfer 136, het aantal
keer dat werd
uitgerukt om hulp te
bieden op een
ogenblik dat het
levensbedreigend
was om op een
veilige en snelle
manier mensen te
brengen en te
transporteren naar
een ziekenhuis in de
buurt, Genk,
Lanaken, Tongeren of
uitzonderlijk  zelfs
naar Maastricht.

NVDR:
Is volgende uiteenzetting
van Marino Keulen een
voorbeeld van
belangenvermenging?

Marino Keulen gaat
met zijn vurig
betoog verder :
De aankoop van een
ambulance voor Ambi-
Care is nog eens
interessant omdat, en dat
is het voordeel als je ook
nog eens geregeld in
Brussel vertoeft, één van
de echo’s die men daar
opvangt is dat men denkt,
in het kader van de
brandweerhervorming,

meer p. 5

De inrichting van Ambi-Care aan de Wijerdijk. Wie zal dat betalen?
Ambi-Care cvba had te kampen met zware verliezen en Ambi-Care
vzw komt bij de gemeente Lanaken aankloppen voor een
ambulance. Toch worden deze bureelcontainers, afsluiting en een
carport geïnstalleerd. Wat gebeurt hier allemaal dat het daglicht
niet mag zien? Waarom wil Ambi-Care geen informatie geven?

Ambi-Care in financiële problemen?
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van p. 4
maar het
is nog
maar een

idee, om eventueel ook
het ziekenvervoer toe te
vertrouwen aan de
brandweer. Dat zou voor
Lanaken interessant zijn
want dan brengen we
onze brandweer binnen,
daarvoor krijgen we dan
geld, of
eventueel wordt
dan onze
toelage aan die
brandweer
dienovereenkomstig
verminderd met
het bedrag van
de waarde van
die brandweer.
Voor wat betreft
het bestek heeft
Lanaken zich
gebaseerd op
datgene dat
gehanteerd
wordt wanneer
een ziekenhuis of
brandweer een
soortgelijk voertuig, een
ambulance of
ziekenwagen, aankoopt.
Alles wordt genoteerd op
het aanbestedingsblad en
de mensen van Ambi-
Care zullen de offertes
mee beoordelen.
Ondanks dat er over de
aankoop van een
ambulance vragen of
bedenkingen worden
geuit is de aankoop voor
Marino Keulen, vanuit
het oogpunt van de
veiligheid en met het oog
op een betrouwbaar en
regelmatig
ziekenvervoer, een
belangrijke
dienstverlening die
letterlijk het verschil kan
maken tussen leven en
dood.

Nico Houben.
Ondanks de uiteenzetting
van Marino Keulen,
stelde Nico Houben zich
toch enkele vragen o.m.
over het feit dat Lanaken
voor het voertuig een
maandelijkse huur van
500,- euro vraagt aan
Ambi-Care, terwijl alleen
al de omnium
verzekering, gedragen
door Lanaken, 384,83
euro bedraagt. Concreet
betekent dat, dat er
slechts 115,17 euro per
maand overblijft wat
voor Houben toch wel
erg weinig is. Ook de
afschrijvingsperiode van

Marino Keulen :
“ als je ook nog eens
geregeld in Brussel vertoeft”

Voorbije  week was Morsum Magnificat óók
in Brussel, meer bepaald bij de voorstelling
van het jaarverslag 2011 van de DJF
-federale politie-. Daar vernemen we dat
men Limburg vergelijkt  met Afrika,
duidelijk doelend op de corruptie. Morsum
Magnificat kan dat alleen maar beamen.
Ook hand- en spandiensten zijn in Limburg
doodgewoon en schering en inslag.

acht jaar lijkt hem lang,
immers, na acht jaar valt
een dergelijk voertuig uit
elkaar. Dan was er nog
de vraag van Houben om,
gezien de
terbeschikkingstelling van
een ambulance, in het
bestuur van vzw Ambi-
Care  een afgevaardigde
van het gemeente-

bestuur te doen zetelen.

Marino Keulen :
Wat de huur betreft wil
Lanaken niet verdienen
aan die inkomsten omdat
het een essentiële
dienstverlening betreft,
Lanaken neemt de
verzekering voor haar
rekening omdat ze er dan
zeker van zijn dat er ook
inderdaad een omnium
verzekering is afgesloten
en de franchise is voor
rekening van Ambi-Care
bovendien, zo zegt ook
Ethias die advies gaf,
gaat het hier om een
normaal, doorsnee
contract. Deze
overeenkomst geeft geen
winst noch verlies maar,
mocht worden
overgegaan om de
brandweer voor het
ziekenvervoer te laten
instaan, kost dat Lanaken
meer omdat zij dan ook
voor de bemanning moet
zorgen en betalen, wat nu
voor rekening komt van
Ambi-Care. De acht jaar
afschrijving is de
gebruikelijke termijn,
zegt Marino Keulen. Een
ambulance, zo leren
inlichtingen, gaat, als hij
gespaard blijft van
ongevallen, acht tot elf
jaar mee, de wettelijke
afschrijftermijn is
bovendien acht jaar.

Welke
Ambi-Care?
In de nota’s die bij de

agenda  van de
gemeenteraad ter
beschikking worden gesteld,
stond nergens “welke Ambi-
Care” men bedoelt.
Er is namelijk een Ambi-
Care cvba en een Ambi-
Care vzw, enige
duidelijkheid van een
gemeentelijke administratie
zou niet misplaatst zijn.

Uiteraard weten
wij dat hier enkel
een vzw in
aanmerking komt,
een cvba mag
immers niet met
vrijwilligers
werken.  Hoe dan
ook zijn de
bestuurders van
de vzw en de cvba
dezelfde personen.
Ambi-Care vzw
was vroeger
Ambulantiedienst
Lanaken Maasland,
de naam werd op

18 augustus 2004 in Ambi-
Care vzw veranderd, we
vinden daarin Ronny
Jamaer, Herman Valée en
Albert Bruninx.
Ambi-Care cvba is gevestigd
in Bilzen en ook daar vinden
we dezelfde bestuurders.

Niet alleen
in Lanaken.
Het spreekt voor zichzelf,
dat de belangen van de
cvba en de vzw vermengd
worden, bijgevolg ook het
gebruik van de
ziekenwagen.  Ambi-Care
vzw is niet alleen actief in
Lanaken, maar ook in
Borgloon en Tongeren.
Ambi-Care cvba maakte in
2004 een verlies van
48.519 euro, later werd dat
opgevangen. Gerekend over
de periode 2004 t/m 2010
werd er uiteindelijk 3.367
euro winst geboekt. Over de
vzw zijn geen cijfers
bekend. Maar gezien de
noodkreet van Ronny
Jamaer moeten we bij het
financiële plaatje geen
tekeningetje maken. De
voorstellen van Nico Houben
om iemand van Lanaken in
de vzw te laten intreden is
op dat vlak niet onlogisch,
anderzijds moet een
gemeente zich niet mengen
in het bestuur van vzw’s of
vennootschappen, dat zet je
de kat pas bij de melk. Maar
anderzijds zijn gemeenten
geen banken en het is niet
hun taak dergelijke
risicovolle projecten te
financieren.

Oneerlijk.
Wij hebben in dit kader
verschillende klokken laten
luiden. In Aarschot heeft de
gemeente ook 95.000 euro
aan de ambulancedienst
geschonken, maar de
ziekenwagen was al snel  bij
diverse ongevallen
betrokken, wat  uiteindelijk
tot een totaal verlies leidde.
De vzw Ziekenwagen
Aarschot kwam ook in
financiële moeilijkheden en
het bestuur ging in andere
handen. In de contracten
werd er een samenwerking
met het Rode Kruis
bedongen, zogezegd voor
wederzijdse ondersteuning,
alsof een Rode Kruis niet
alles in huis zou hebben wat
nodig is. Algemeen wordt
gesteld dat de gemeenten
vragende partij zijn omdat
het gewoon goedkoper is.
Vrijwilligers van de
brandweer zijn veel duurder
dan vrijwilligers van een vzw
of het Rode Kruis.
Ambulancediensten die óók
behoefte hebben aan
financiële steun en die om
één of andere reden uit de
boot vallen vinden het feit
dat sommigen wél en
anderen geen subsidie
ontvangen, oneerlijk.

Hand- en
spandiensten en
vervalsing van
concurrentie.
Dat Lanaken een vzw met
een daaraan verbonden
cvba met belastinggeld
steunt -en daarbij zal het
niet blijven-, is
onaanvaardbaar. Ambi-Care
is niet alleen in Lanaken
maar ook in Borgloon en
Tongeren actief. Via haar
nieuwsbrief laat Lanaken
weten dat Ambi-Care in het
kader van die overeenkomst
vier maal per jaar kosteloos
een activiteit binnen
Lanaken zal ondersteunen!
Dat is niets minder dan
concurrentievervalsing en
het door partijen verlenen
van hand- en spandiensten,
mogelijk  passieve corruptie
iets wat in Limburg schering
en inslag is. Bij Ambi-Care
willen ze geen commentaar
geven, ze verwijzen naar
Lanaken. Staat Ambi-Care
misschien onder Lanakense
curatele?


